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Närvarande: Lena Tholse Magnus Karlsson Bernt Karlsson
Bosse Röjder Hans Sandberg(del av mötet)
Nicklas Nordlund(del av mötet)

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:00.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Magnus till 
justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Föregående mötes protokoll.
Föregående mötes protokoll lästes upp och kommenterades.

5. Protokolljustering
Protokollet från föregående styrelsemöte skrevs på av ordföranden och sekreteraren.

6. Ekonomirapport från kassören
• Ännu saknas några inbetalningar för förra årets volleybollturnering i Falköping.
• Det har kommit in ytterligare tre betalningar för trampolinoveraller, men fortfarande är 3 

delvis och 2 helt obetalda (sammanlagt 1345 kr).
• 2010 års medlems och träningsavgifter börjar strömma in, vissa med betalning även för 

höstterminen.
• Arbetet med att flytta pengarna från ICA-banken till ett Nordea-konto är äntligen klart. Nu 

kommer det återigen att vara möjligt att på ett smidigt sätt flytta pengar fram och tillbaka 
mellan vårt sparkonto och plusgiro-kontot.

7. Förberedelser inför årsmötet.
• Annons med kallelse var införd i SN 12 februari (dvs i tid för att klara 1-månadskravet.) 

Dessutom finns kallelse på hemsidan och uppsatt på anslagstavlan vid Frisksporttorpet.
• Från valberedningen (Bengt Skloglund)  rapporteras att arbetet fortgår, för närvarande 

saknas dock kandidater från Trampolingruppen – Marcus har lovat att ta fram kandidater.
• Arbetet med verksamhetsberättelsen fortgår. Främst saknas nu rapport från trampolin-

gruppen (Marcus jobbar på den) och rikslägret (Johanna gör den förhoppningsvis). 
Dessutom skall Bosse be Karin på distriktets kansli om en kopia av den redogörelse för 
Tintomaravandringen som distriktet har.

• Bosse påpekade att verksamhetsberättelsen (liksom den ekonomiska redogörelsen) måste 
vara klara i god tid före årsmötet, eftersom revisorerna måste hinna ta del av och godkänna 
dem innan årsmötet.

8. Vårkursen på Stensund
I sista stund anmälde klubben Parick Freij till steg-1 kursen för trampolin-instruktör på 
Stensund 12-14 mars.

9. LONA-projekt
Nyköpings kommun har bett föreningarna att lämna in förslag på projekt som kommunen 
kan söka ”LONA-bidrag” (Lokala Naturvårdsprojek) för. Ansökningarna skall vara inne hos 
länsstyrelsen senast 1 april. (Om det fortfarande finns pengar kvar så kommer ytterligare en 
ansökningsomgång med sista-dag 1 september).

Klubben har lämnat in en lista på 12 projekt som vi bedömde vara lämpliga. Detta 
resulterade i att vi kallades till ett möte 2 mars med kommunekolog m fl.

Vid mötet förklarade kommunen att 5 av projekten inte ansågs kunna läggas fram som 
LONA-proekt. Ytterligare 2 kommer att hanteras inom ramen för projekteringen av 
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Dammgruveområdet, medan 5 förslag kan vara aktuella att gå vidare med, varav något bör få 
vänta till septemberomgången.

Kommunens representanter redogjorde för ”spelreglerna” för LONA-projekten. Det åligger 
föreningen att ta fram underlag (syfte, tillvägagångssätt, planering, kostnader mm) till den 
ansökan som kommunen sen skickar in. Om bidrag beviljas så är det på 50 % av kostnaden. 
Merparten av övriga 50 % förväntas klubben bidra med – i första hand i form av 
arbetstid. Kommunen kommer främst att bistå med arbetstid för den del av 
ansökningsförfarandet och uppföljning av projekten som utförs av dess tjänstemän.

Vi har fått regelverket för LONA och ett exempel på ansökan som gjordes för 
Ryssbergsområdet 2005. Sven Jonsson har börjat arbetet med underlag för ett projekt. Det 
kommer nog att bli svårt att hinna med till 15 mars då kommunen vill ha underlagen.

10. Nya regler för kommunalt verksamhetsstöd.
• Kommunen hade kallat alla föreningar till info (2 mars) om reglerna för att få kommunalt 

verksamhetsstöd. Man har filat vidare på de regler som började genomföras för 3 år sedan. 
Det var mest preciseringar och omformuleringar som gjorts. 

• Nytt var att föreningen måste ha minst 20 (tidigare 10) betalande medlemmar. 
• Nytt var också att föreningarna på sikt skall stå för 50 % av kostnaderna för lokaler, de 

föreningar som nu har högre andel finansierad via verksamhetsstödet måste ta fram en plan 
för hur man inom 5 år skal kunna betala 50 % själva.

• Dessutom preciserades att närvarostatistik och beskrivning av hur den upprättas skall ingå i 
verksamhetsredovisningen.

• Man betonar också att trots att bidragen förhandlas fram för 2 år i taget så måste föreningen 
årligen (direkt efter årsmötet) skicka in fullständig dokumentation (årsmöteshandlingar, 
verksamhetsplan, budget etc.) för att ha rätt att få bidragen utbetalda.

11. Idrottslyftet – volleyboll i skolan.
Birgitta har fått klartecken att fortsätta arbetet med att ha volleyboll-instruktion i 
Oppebyskolan 2 tim en eftermiddag i veckan, inom Idrottslyftets ramar. Det återstår ett 
godkännande från rektor.

12. Rapport från sektionerna
● torpet – tips/bingo – Bernt och Eero har kämpat på för att hålla spår och gångvägar öppna, 

trots den tilltagande snömängden. Söndagen 21 februari ställdes tipspromenaden in sedan 
väderrapporterna på lördagen utlovat kaosartat tillstånd. De som trotsade kylan och ändå gav 
sig ut i det kalla vädret fick sig ändå en skön promenad i vintersolen tack vare Eero och 
Bernt som under hela vintern (och även denna morgon) kämpat på för att hålla spår och 
gångvägar öppna.

● trampolin – Ingen representant var närvarande under detta möte. Inbetalningskorten för 
trampolingänget försvann i samband med ett träningspass, så Bosse har kört fram en ny 
omgång. Dessutom så har vi anmält en person till instruktörskurs – se ovan.

● volleyboll – ungdoms och vuxen-aktiviteterna pågår som tidigare. Det har blivit ett bra drag 
på ungdomsträningen, tack vare hårt arbete från tränarna för att ta hand om alla nykomlingar 
på ett bra sätt. Med kort varsel så ser det ut att bli en vår-cup lördag 6 mars – eventuellt bara 
med lag från klubben.

● natur – arbetet med att ansöka om LONA-bidrag drivs nu hårt.
13. Kvalitetssäkring av klubben

Drog och kost-information planeras under våren. Kvalitetsäkringsdolumenten kommer att 
ses över som en del av rapporteringen inför och från årsmötet.

14. Övriga frågor
Vi har nu fått en formell förfrågan om att ansvara för planering och genomförandet av 
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volleyboll-turneringarna på Rikslägret, som i år är på Stensund. Irene Larsson har 
preliminärt tackat ja till att vara general för det projektet, men hon kommer att behöva hjälp 
från oss andra.

15. Datum för nästa möte 
Inget nytt styrelsemöte planeras före årsmötet som enligt kallelsen blir 2010-03-14 kl 13:30 i 
Frisksporttorpet.

16. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  19:00

17. Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 

Bo Röjder Lena Tholse Magnus Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman


